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The Ecclesiastical History of the English People (731 AD) is Bede's most famous work.
As well as providing the authoritative Colgrave translation of the Ecclesiastical History,
this edition includes a new translation of the Greater Chronicle, in which Bede
examines the Roman Empire and contemporary Europe. His Letter to Egbert gives his
final reflections on the English Church just before his death, and all three texts here are
further illuminated by a detailed introduction and explanatory notes. ABOUT THE
SERIES: For over 100 years Oxford World's Classics has made available the widest range
of literature from around the globe. Each affordable volume reflects Oxford's
commitment to scholarship, providing the most accurate text plus a wealth of other
valuable features, including expert introductions by leading authorities, helpful notes
to clarify the text, up-to-date bibliographies for further study, and much more.
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评论

真正普世的非爱尔兰传统的大公教（真正的与中国实际情况相结合的共产主义）是如何
在不列颠扎根传播的（是如何在中国扎根胜利的）Aidan与陈独秀......

-----------------------------
诺森布里亚（Northumbria）的国王埃德温（Edwin）就基督教信仰的接纳问题进行冥
想，并同他的朋友和顾问们讨论的故事。
他的一个大臣痛陈了我们对于自身终极命运的无知之苦：他将命运比作一只麻雀，从一
端飞进一个明亮的厅堂，后又从另一端飞出。在堂内，这只麻雀处于庇护之下，远离堂
外冰冷的暴风雨，但很快它就会消失不见，“再一次进入周而复始的寒冬。所以人类的
此生仅仅存在一小会儿，”他宣称，“然而我们对于接下来或在此之前发生的是什么却
一无所知。”
我们都会死，这谁都知道。但对于等在我们死亡之后的事情，我们就和埃德温的大臣一
样全然无知。即便如此，从古希腊和希伯来时期起，就存在着一段人们关于来世的想象
史，漫长而丰富，既有关于我们个人死后的，也有关于历史终结之后的。

-----------------------------
当然还是因为卷二第十三章的那段话了
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